
L«alcalde d«Olot diu que hi ha qui tem perdre "parceláles de

poder"

Josep Maria Corominas assegura que la possibilitat que l'hospital de Vic

sigui referent per a la Garrotxa "no est� sobre la taula"

OLOT | XAVIER VALERI

"Hi ha unes cer tes pors de determinats personatges o de determinades entitats que temen perdre la seva

parcelála de poder o del que sigui", va dir Josep Maria Corominas (alcalde d'Olot per CiU). Corominas -en la

comparaixen�a d'ahir- va atribuir la pol�mica sobre un possible despla�ament de l'hospital de refer�ncia de

Girona a Vic a la por derivada de les eleccions. Va valorar: "Crec que �s fruit del per�ode electoral, en el qual ens

anem endinsant". Tot seguit, va deixar clar que l'hospital de refer�ncia de la Garrotxa (l'hospital terciari) �s el

Josep Trueta de Girona.

Va concretar: "Un hospital de refer�ncia �s un hospital que practica medicina complexa: fer operacions de cor o

tenir una UCI completa... L'hospital de Vic no �s un hospital terciari i per tant la possibilitat que sigui l'hospital de

refer�ncia de la Garrotxa no est� sobre la taula".

Va indicar que d'Hospitals de refer�ncia terci�ria nomes n'hi ha 7 0 8 a Catalunya. En tant que exemples va

enumerar: El Trueta, can Ruti, Sant Pau, Cl�nic, l'Hospital del Mar o la Vall d'Hebron. Va precisar que tot i la

vinculaci� de l'Hospital d'Olot amb el Trueta la decisi� f inal de la destinaci� dels malats molt greus �s del Servei

d'Emerg�ncies M�diques. "Ni tan sols el metge decideix l'UCI", va dir. Va exposar que, per exemple, les persones

amb cremades greus van a la Vall d'Hebron.

L'origen de les precisions de Corominas van ser les af irmacions fetes per Josep Guix (por taveu municipal del

PSC) al ple del Consell Comarcal de la Garrotxa i per Pere G�mez (por taveu del grup municipal d'ERC) a R�dio

Olot. Els dos caps de par tit van expressar el seu temor a un canvi progressiu de l'Hospital Josep Trueta de

Girona com a hospital de refer�ncia de la Garrotxa envers l'hospital de Vic.

Triangle del senglar

Corominas va def inir la relaci� amb els hospitals de Vic i de Campdev�nol de colálaboraci� destinada a fer m�s

ef icient el sistema sanitari. "El Triangle �s una inciativa -va assenyalar- per fer m�s ef icient el sistema sanitari

ideat en temps de Marina Geli (consellera) i Llu�s Sacrest (alcalde)". Va indicar que l'equip de govern actual li ha

donat supor t.

Sobre els efectes del Triangle, va posar d'exemple el servei de digestologia. "Abans l'Hospital d'Olot tenia un

digest�leg i el de Campdev�nol un altre", va exposar. En canvi, a par tir del triangle hi ha cinc digest�legs que

s'alternen. La idea -segons ell- �s que els professionals es desplacin, per� que els pacients no.

Tamb� va precisar que la colálaboraci� entre hospitals no suposa cap comprom�s. "Els hospitals de Vic i de

Campdev�nol -va exemplif icar- tenen clar que cal externalitzar el servei de cuina". En canvi -segons ell-

l'Hospital d'Olot valora no sols el fet econ�mic, sin� que t� en compte la qualitat del menjar i el sistema de

compres. En conseq��ncia va indicar que Olot continuar� amb cuina pr�pia i no es crear� cap trauma ni

discussi� al Triangle.
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